
Víťazi 3x3 Basket Tour to nemali vo Vajnoroch jednoduché

  

1. Ako by ste zhodnotili zastávku 3x3 Basket Tour vo Vajnoroch?

  

2. Bola vo vašej kategórii kvalitnejšia konkurencia oproti podujatiu na "Lafku"?

  

3. Vďaka čomu sa vám podarilo uspieť na turnaji?

  

4. Plánujete počas dvojtýždňovej prestávky účasť na nejakom ďalšom streetballovom
podujatí?

  

5. Ďalšia zastávka tour bude v Senci, prídete aj sem naháňať body do rebríčka?

  

Odpovedá – Lukáš Hoferica, člen družstva Letný Vánok, víťaza kategórie Muži

  

1. Vajnory sú tradičným miestom pre streetball. Koná sa tam každoročne, pri čom sa tam
zúčastní mnoho družstiev od najmenších až po mužov, respektíve ženy.

  

2. Musím povedať, že to bol veľmi kvalitný turnaj. Bolo tam desať vyrovnaných družstiev, pri
čom z dvoch päťčlenných skupín postupovali len dvaja a to mohol byť hocikto. Na „Lafku“ bol
iný postupový kľúč, ale musím povedať, že „Lafko“ bol po postupe zo skupiny veľmi vyrovnaný
turnaj.

  

3. Turnaj sme si rozbehli veľmi dobre, sústredili sme sa na každý zápas a krok po kroku sme šli
vyššie a vyššie.
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4. Áno, pôjdeme do Zlína, kde je ďalšia zastávka českej 3x3 Tour.

  

5. Tak, Senec je ďalšia tradičná zastávka, určite prídeme.

  

Odpovedá – Barboba Urbanová, členka družstva Túlavé Morky, víťaza kategórie Ženy

  

1. Zastávku vo Vajnoroch hodnotíme veľmi pozitívne, veď sme vyhrali predsa (úsmev).

  

2. Páčilo sa nám hlavne to, že všetky tímy mali šancu hrať medzi sebou, čo bolo, ale
ovplyvnené menším počtom tímom v našej kategórii, ale pozitívna zmena, pretože každý mal
šancu si z chuti zahrať, aj ak prvé zápasy prehrali.

  

3. Prečo si myslím, že sme uspeli? Tak najmä sme sa zohrali vďaka množstvu zápasov,
konkurencia vôbec nebola slabšia, naopak všetky zápasy boli kvalitné.

  

4., 5. Počas prestávky plánujeme oddychovať a pripraviť sa na turnaj v Senci, kde sa určite
ukážeme.
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  Odpovedá – Sandriella Hujsová, členka družstva Zimný Vánok, víťaza kategórie Open Mix  1. Vajnory boli príjemným oddychom, tímov bolo menej a trošku nám mrzel priebeh finále – ajkeď netrénovať dribling v daždi má asi svoje výhody (úsmev). Martin Šilan opäť raz zvládolmoderátorskú úlohu, takže aj do náročných zápasov priniesol úsmev.  2. Nemyslím si, že bola kvalitnejšia – „Lafko“ si už pár rokov drží pozíciu najsilnejšiehopodujatia a práve tam sa hlási najviac tímov do Open Mixu. Väčšiu z nich tvoria muži znajvyšších súťaží, tento rok sme mali zastúpenie silných žien – z Čiech, Slovenska aj Fínska.Na „Lafku“ sme sa natrápili za cestou za zlatom cez viacero krajín (úsmev).  3. Náš tím je zložený zo skúseností, dominancie pod obručou a sem-tam presnej streľby spozatrojkového oblúku (úsmev). Odohrali sme spolu už dosť turnajov aj počas minulého roka a ajkeď sme novovytvorený tím, vieme si prihrať, čítame vzájomnú hru a hlavne nehráme sebecky.Je jedno kto dá body, dôležité je víťazstvo a vzájomná hra – to nás vedie za víťazstvami.  4. Chlapci majú tento víkend zastávku v Čechách – čím by som im chcela zaželať šťastnú cestua veľa úspechov na ihrisku. Verím, že prinesú zlato a prídu bez zranení pripravení na ďalšiekolo v Senci.  5. Ak sa v piatok chlapi neopijú, tak sme tam (úsmev).
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